

# Controlled Goods Assessment Application: What You Need to Know

See below for some general information to prepare before starting your Security Assessment Application process.

## General Information & Requirements

All LM Canada personnel must complete and submit a Security Assessment Application along with supporting documentation to be reviewed by a Lockheed Martin Canada Designated Official (DO). The DO will review the application and evaluate the answers to determine the level of risk in granting access to Controlled Goods. Please be prepared to provide:

### Residential History

- 5 years of verifiable residential history
- Supporting documentation: proof of identity and current residence

### Employment and/or Education History

- 5 years of verifiable employment history (includes all periods of education within that time frame)
- Supporting documentation: proof of employment and educational history

### 3 Personal references

- Must have known you for at least 5 years
- Ideally, one of those references should have known you professionally (does not have to be a supervisor)

## Two Notes

- Proof of employment and education will be collected by a third party company directly from your current and former employers/educators. In cases where you do not want this third party contacting a current employer, or in cases where the third party is unable to reach the contacts for confirmation (e.g. company closed, or the school did not respond), you will be required to provide the supporting documentation to the DO.
- The information and supporting documentation will be the same as what's required for a Security Clearance. We will still require you to provide all copies requested.

## Examples of Supporting Documentation

Identity & Citizenship	Residence	Education & Employment
<ul style="list-style-type: none"><li>• Canadian Birth Certificate</li><li>• Passport</li><li>• Citizenship Certificate</li><li>• Student/Work Visa</li><li>• Permanent Resident Status Card</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Provincial Driver's License</li><li>• Federal/Provincial/Municipal correspondence</li><li>• Municipal/Federal Tax bill</li><li>• Bank statement</li><li>• Hydro/Gas/Utility bill</li><li>• Internet/Cell phone bill</li><li>• Rental/lease agreement</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Past transcripts or diplomas for completed education</li><li>• Current transcripts for most recent or ongoing Education</li><li>• Record of Employment</li><li>• Letter of employment</li><li>• Offer letter</li><li>• Contract</li><li>• First/last paystub</li></ul>

### Please note:

- Provincial Health Card and T4s are not permitted documentation
- If you studied or worked abroad, we may need supporting documentation of this
- If you lived outside of Canada 6 consecutive months or longer, an Out-of-Country verification will be part of the process, and you may need to obtain a Police Certificate of Good Conduct from the countries you have resided in. Please see here for more information: [How to get a police certificate](#)



# Demande d'évaluation pour les Marchandises contrôlées : Ce qu'il faut savoir

Vous trouverez ci-dessous des informations générales pour vous préparer avant de commencer le processus de demande d'évaluation de sécurité.

## Informations générales et exigences

Tous les employés de LM Canada doivent remplir et soumettre une demande d'évaluation de sécurité accompagnée des documents justificatifs pour examen par un représentant désigné de LM Canada. Le représentant désigné examinera la demande et évaluera les réponses aux questions pour déterminer le niveau de risque pour l'octroi de l'accès aux marchandises contrôlées. Soyez prêt à fournir les informations suivantes :

### Historique de résidence

- 5 années d'historique de résidence vérifiable
- Documents justificatifs : preuves d'identité et de résidence actuelle

### Historique d'emploi et/ou de formation

- 5 années d'historique d'emploi vérifiable (y compris les périodes de formation pendant ces années)
- Documents justificatifs : preuves d'emploi et historique de formation

### Trois références personnelles

- Doit vous connaître depuis au moins 5 ans
- Idéalement, une de ces références doit vous connaître professionnellement (ne doit pas forcément être un superviseur)

## Deux remarques

- Les preuves d'emploi et de formation seront recueillies par une entreprise tierce directement chez vos employeurs/formateurs, actuels et anciens. Dans les cas où vous ne voulez pas qu'une tierce partie communique avec votre employeur actuel, ou dans les cas où la tierce partie n'arrive pas à joindre les références pour confirmation (par ex. L'entreprise a fermé, ou l'école n'a pas répondu), vous devez fournir les documents justificatifs au représentant désigné.
- Les informations et documents justificatifs doivent être les mêmes que ceux fournis pour l'autorisation de sécurité. Nous allons quand même exiger que vous fournissiez toutes les copies demandées.

## Exemples de documents justificatifs

Identité & Citoyenneté	Résidence	Formation & Emploi
<ul style="list-style-type: none"><li>• Certificat de naissance canadien</li><li>• Passeport</li><li>• Certificat de citoyenneté canadienne</li><li>• Visa étudiant/permis de travail</li><li>• Carte de résident permanent</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Permis de conduire provincial</li><li>• Correspondance fédérale/provinciale/municipale</li><li>• Facture fiscale municipale/fédérale</li><li>• Relevé de banque</li><li>• Facture d'Hydro/gaz/de service</li><li>• Facture d'internet/téléphone cellulaire</li><li>• Bail/Contrat de location</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Anciens relevés de notes ou diplômes d'études terminées</li><li>• Relevés de notes actuels de la formation la plus récente ou en cours</li><li>• Registre d'emploi</li><li>• Lettre d'emploi</li><li>• Lettre d'offre</li><li>• Contrat</li><li>• Première/dernière fiche de paie</li></ul>

### Veillez noter que:

- Les cartes de santé provinciales et les T4 ne sont pas acceptés.
- Si vous avez étudié à l'étranger, nous pourrions demander les documents justificatifs pour cela.
- Si vous avez résidé à l'extérieur du Canada pendant 6 mois consécutifs ou plus, une vérification hors pays fera partie du processus et, vous devez obtenir un certificat de bonne conduite de la police des pays dans lesquels vous avez résidé. Visitez ce site pour plus d'informations : [Comment obtenir un certification de police](#).

D'autres directives seront fournies lorsque nous commencerons le processus.

Entre temps, envoyez vos questions à : [security.services.lmcanada@global.lmco.com](mailto:security.services.lmcanada@global.lmco.com)



Security  
Lockheed Martin Canada

LOCKHEED MARTIN